

No. 31363. Multilateral

UNITED NATIONS CONVENTION ON THE LAW OF THE SEA. MONTEGO BAY, 10 DECEMBER 1982 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1833, 1834 and 1835, I-31363.*]

WITHDRAWAL OF DECLARATION

Ghana

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:
22 September 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 22 September 2014

N° 31363. Multilatéral

CONVENTION DES NATIONS UNIES SUR LE DROIT DE LA MER. MONTEGO BAY, 10 DÉCEMBRE 1982 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1833, 1834 and 1835, I-31363.*]

RETRAIT DE DÉCLARATION

Ghana

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 22 septembre 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 22 septembre 2014

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

In accordance with paragraph 2 of Article 298 of the United Nations Convention on the Law of the Sea of 10 December, 1982 (the "Convention"), the Republic of Ghana hereby withdraws with immediate effect its Declaration dated 15 December, 2009 declaring that it did not accept any of the procedures provided for in section 2 of Part XV of the Convention with respect to the categories of disputes referred to in paragraph 1 (a) of article 298 of the Convention.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Conformément au paragraphe 2 de l'article 298 de la Convention des Nations Unies sur le droit de la mer du 10 décembre 1982 (« la Convention »), la République du Ghana retire avec effet immédiat sa Déclaration datée du 15 Décembre 2009 déclarant qu'elle n'avait pas accepté aucune des procédures prévues à la section 2 de la partie XV de la Convention à l'égard de catégories de différends visés au paragraphe 1 (a) de l'article 298 de la Convention.